
Date: 12 June 2025 

ROTECH ALLURES - ALL FLAVOURS 

PelGar International Ltd submit the following declaration in respect of allergens in baits. 

Entrap gels do not include any active ingredients or known allergens

All flavourings used in this product are synthetic and unrelated to nuts. 

Entrap does not contain any of the following items typically considered to be allergens:- 

1. Peanuts 2. Nuts
3. Milk and milk products 4. Eggs
5. Fish 6. Shellfish & Crustaceans
7. Sesame seeds 8. Celery
9. Sulphur dioxide & Sulphites 10. Lupin
11. Mustard 12. Molluscs
13. Soybeans 14. Peas & Legumes

Rotech Allure is manufactured by PelGar International Ltd at Units 11-13, Newman Lane, Alton. 
Hampshire. GU34 2QR. UK. 

Sandy Mackay 
Chief Technical Officer 



Traduction du document :

ROTECH ALLURES - TOUTES LES SAVEURS

PelGar International Ltd soumet la déclaration suivante concernant les allergènes présents 
dans les appâts. 

Les gels "Entrap" ne contiennent aucun ingrédient actif ni allergène connu. 

Tous les arômes utilisés dans ce produit sont synthétiques et sans rapport avec les noix.

"Entrap" ne contient aucun des éléments suivants généralement considérés comme des 
allergènes :

1. Arachides 
2. Noix
3. Lait et produits laitiers 
4. Œufs
5. Poisson 
6. Crustacés et mollusques
7. Graines de sésame 
8. Céleri
9. Dioxyde de soufre et sulfites 
10. Lupin
11. Moutarde 
12. Mollusques
13. Soja 
14. Pois et légumineuses

Rotech Allure est fabriqué par PelGar International Ltd, Units 11-13, Newman Lane, Alton. 
Hampshire. GU34 2QR. Royaume-Uni.
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